

PMRA Approved
2022-5515
2023-01-19

DRIONE[®] INSECTICIDE DUST

COMMERCIAL

INSECTICIDE DUST FOR INDOOR AND LIMITED OUTDOOR USE ON THE EXTERIOR SURFACES OF LISTED STRUCTURES

For Control of Ants, Cockroaches, Bed Bugs, Silverfish, Fleas,
Spiders, Crickets and Wasps

ACTIVE INGREDIENTS:

Pyrethrins.....	1.0%
Piperonyl Butoxide	9.7%
Amorphous Silica Gel.....	40.0%

REGISTRATION NO. 15255 PEST CONTROL PRODUCTS ACT

READ THE LABEL AND THE BOOKLET BEFORE USING

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

NET CONTENTS: 400 g - 54.20 kg

2022 Environmental Science CA Inc.
137 Glasgow Street, Suite 210, Unit 111,
Kitchener, Ontario,
N2G 4X8

Product Information: 1-888-283-6847
<https://www.ca.envu.com>

In case of spills, poisoning or fire, telephone emergency response number
1-800-334-7577 (24 hours a day).

FIRST AID:

If swallowed: Call a poison control centre or doctor immediately for treatment advice. Do not induce vomiting unless told to do so by a poison control centre or doctor. Do not give **any** liquid to the person. Do not give anything by mouth to an unconscious person.

If on skin or clothing: Take off contaminated clothing. Rinse skin immediately with plenty of water for 15–20 minutes. Call a poison control centre or doctor for treatment advice.

If inhaled: Move person to fresh air. If person is not breathing, call 911 or an ambulance, then give artificial respiration, preferably by mouth-to-mouth, if possible. Call a poison control centre or doctor for further treatment advice.

If in eyes: Hold eye open and rinse slowly and gently with water for 15–20 minutes. Remove contact lenses, if present, after the first 5 minutes, then continue rinsing eye. Call a poison control centre or doctor for treatment advice.

Take container, label or product name and Pest Control Product Registration Number with you when seeking medical attention

TOXICOLOGICAL INFORMATION:

Treat symptomatically. Contains petroleum distillate. Vomiting may cause aspiration pneumonia.

PRECAUTIONS:

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Harmful if swallowed. Avoid contact with skin and avoid inhaling powder.

Wear a long-sleeved shirt, long pants, chemical-resistant gloves, socks and shoes during mixing, loading, application, clean-up and repair. When using a mechanical duster, wear a respirator with a NIOSH-approved organic-vapour-removing cartridge with a prefilter approved for pesticides, or a NIOSH-approved canister approved for pesticides during mixing, loading and application. For all other types of dust application equipment, wear a NIOSH-approved N95 (minimum) filtering facepiece respirator (dust mask) that is properly fit tested during mixing, loading and application.

For a complete list of precautionary statements, refer to the booklet.

ENVIRONMENTAL PRECAUTIONS:

This product is toxic to fish. Keep out of lakes, streams or ponds. Do not apply where runoff is likely to occur. Do not apply when weather conditions favor drift

from areas treated. Do not contaminate water by cleaning of equipment or disposal of wastes.

STORAGE:

Store this product away from food or feed.

DISPOSAL:

1. Thoroughly empty the contents of the container into the application device.
2. Make the empty container unsuitable for further use.
3. Dispose of the container in accordance with provincial requirements.
4. For information on disposal of unused, unwanted product, contact the manufacturer or the provincial regulatory agency. Contact the manufacturer and the provincial regulatory agency in case of a spill, and for clean-up of spills.

NOTICE TO USER:

This Pest control product is to be used only in accordance with the directions on the label. It is an offense under the PEST CONTROL PRODUCTS ACT to use this product in a way that is inconsistent with the directions on the label.

DRIONE® is a registered trademark of 2022 Environmental Science CA

DRIONE® INSECTICIDE DUST

COMMERCIAL

INSECTICIDE DUST FOR INDOOR AND LIMITED OUTDOOR USE ON THE EXTERIOR SURFACES OF LISTED STRUCTURES

For Control of Ants, Cockroaches, Bed Bugs, Silverfish, Fleas, Spiders, Crickets and Wasps

ACTIVE INGREDIENTS:

Pyrethrins.....	1.0%
Piperonyl Butoxide	9.7%
Amorphous Silica Gel.....	40.0%

REGISTRATION NO. 15255 PEST CONTROL PRODUCTS ACT

READ THE LABEL AND THE BOOKLET BEFORE USING

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

NET CONTENTS: 400 g - 54.20 kg

2022 Environmental Science CA Inc.
137 Glasgow Street, Suite 210, Unit 111,
Kitchener, Ontario,
N2G 4X8

Product Information: 1-888-283-6847
<https://www.ca.envu.com>

In case of spills, poisoning or fire, telephone emergency response number
1-800-334-7577 (24 hours a day).

FIRST AID:

If swallowed: Call a poison control centre or doctor immediately for treatment advice. Do not induce vomiting unless told to do so by a poison control centre or doctor. Do not give **any** liquid to the person. Do not give anything by mouth to an unconscious person.

If on skin or clothing: Take off contaminated clothing. Rinse skin immediately with plenty of water for 15–20 minutes. Call a poison control centre or doctor for treatment advice.

If inhaled: Move person to fresh air. If person is not breathing, call 911 or an ambulance, then give artificial respiration, preferably by mouth-to-mouth, if possible. Call a poison control centre or doctor for further treatment advice.

If in eyes: Hold eye open and rinse slowly and gently with water for 15–20 minutes. Remove contact lenses, if present, after the first 5 minutes, then continue rinsing eye. Call a poison control centre or doctor for treatment advice.

Take container, label or product name and Pest Control Product Registration Number with you when seeking medical attention

TOXICOLOGICAL INFORMATION:

Treat symptomatically. Contains petroleum distillate. Vomiting may cause aspiration pneumonia.

PRECAUTIONS:

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Harmful if swallowed. Avoid contact with skin and avoid inhaling powder.

Wear a long-sleeved shirt, long pants, chemical-resistant gloves, socks and shoes during mixing, loading, application, clean-up and repair. When using a mechanical duster, wear a respirator with a NIOSH-approved organic-vapour-removing cartridge with a prefilter approved for pesticides, or a NIOSH-approved canister approved for pesticides during mixing, loading and application. For all other types of dust application equipment, wear a NIOSH-approved N95 (minimum) filtering facepiece respirator (dust mask) that is properly fit tested during mixing, loading and application.

DO NOT apply to overhead areas or in confined spaces without appropriate respiratory and eye protection.

DO NOT apply when people or pets are present. DO NOT allow people or pets to enter treated areas until dusts have settled.

DO NOT allow dusts to deposit onto non-target surfaces. Do not contaminate food or food processing equipment. Cover or remove all food. Cover all food processing surfaces, equipment and utensils or thoroughly wash them following treatment.

Ventilate treated areas after application either by opening windows and doors or using fans, where required, to aid in the circulation of air. Air exchange/ventilation systems confirmed to be operational may also be used.

ENVIRONMENTAL PRECAUTIONS:

This product is toxic to fish. Keep out of lakes, streams or ponds. Do not apply where runoff is likely to occur. Do not apply when weather conditions favor drift from areas treated. Do not contaminate water by cleaning of equipment or disposal of wastes.

DIRECTIONS FOR USE:

This product is a finely divided powder, which combines the flushing and killing powers of pyrethrins and piperonyl butoxide with the dehydrative principle of thermally attrited hydrogel.

It is relatively odorless and non- staining and may be used in accordance with directions in homes, institutions, restaurants, stores, hotels/motels, schools, hospitals, offices, plants (food processing and beverage), warehouses, bakeries, supermarkets, theatres, truck trailers and railroad cars. When used as directed, it is effective in controlling such insects as Ants, Cockroaches, Silverfish, Bed Bugs, Fleas, Spiders, Crickets, and Wasps. DO NOT reapply this product for at least 7 days. DO NOT exceed 23 applications per year.

HOW TO APPLY

Indoor Broadcast: Indoor broadcast application is to broad expanses of indoor structural surfaces such as walls, floors, ceilings and indoor foundation walls/crawlspace.

Indoor Perimeter: Indoor perimeter application is less than 0.3 m wide along the edges of a room to baseboards, wall-floor and ceiling-wall joints, and around doorways or windows.

Crack and Crevice Treatment: Crack and crevice is an application directly into narrow openings on the surface of the structure. It does not include the treatment of exposed surfaces. Narrow openings typically occur at expansion joints, utility entry points and along baseboards and mouldings.

Spot Treatment: Spot application is localized to a surface area not greater than 0.2 m². Spots are not to be adjoining. The combined area of spots is not to exceed 10% of the total surface area of a room.

Void Treatment: Void application applies to inaccessible, enclosed empty spaces of a structure. For example, hollow walls and suspended ceilings.

Furniture Treatment: Furniture treatment is limited to mattresses, box springs, bed frames and picture frames. Broadcast application covers large areas or the entire surface of listed items. Spot application is up to 10% of the surface of the treated item. Crack and crevice treatments are applications to junction points on items. Tufts and/or seam treatment is to the junction of two or more pieces of fabric and any decorative trim (for example, buttons). Void treatment targets inaccessible empty spaces of items. For example, inside the dust cover, on the underside of furniture or hollow table legs.

APPLICATIONS WITHIN

FOOD AREAS OF FOOD HANDLING ESTABLISHMENTS: Food processing plants and warehouses, bakeries, beverage plants, restaurants, supermarkets, hotels, motels, hospitals and schools: Limited to Crack and Crevice Treatment Only - Using a bulbous duster or other suitable equipment, apply a small amount of material directly into cracks and crevices such as expansion joints between different elements of construction or between equipment bases and the floor, wall voids, motor housing, junction boxes or switch boxes, conduits or hollow equipment legs where Cockroaches, Ants, Silverfish, Spiders and Crickets hide. DO NOT allow dust to deposit onto non-target surfaces or introduce the material into the air. Avoid contamination of food or food processing surfaces. Cover or remove all food. Cover all food processing surfaces, equipment and utensils or thoroughly wash them following treatment.

APPLICATION OF THIS PRODUCT IN THE FOOD AREAS OF FOOD HANDLING ESTABLISHMENTS OTHER THAN AS A CRACK AND CREVICE TREATMENT ARE NOT PERMITTED.

NON-FOOD AREAS:

Homes, institutions, hospitals, office buildings, hotels, motels, theatres, schools, truck trailers and railroad cars:

To control Ants, Cockroaches, Bed Bugs, Silverfish, Fleas, Spiders and Crickets in the non-food areas including animal quarters, distribute Drione at the rate of 60 grams per 10 square metres of surface area. Apply a continuous visible film underneath and behind stoves, refrigerators and appliances. Treat on, around and behind molding, shelving, baseboards, pipe openings, cracks, crevices and other areas where insects are found or suspected of hiding. For severe infestations, apply Drione underneath and behind cabinets and walls, in crawl spaces and attics, at the rate of 500 grams per 100 square metres of surface area.

Bed Bugs: Take bed apart. Dust into joints and channels of bed frame. If hollow, such as square or round tubing, see that the interior of framework is well dusted. Mattress should be dusted, especially tufts, folds and edges. Picture frame moldings and all cracks and crevices in the room should be treated.

PEST SPECIFIC INSTRUCTIONS FOR NESTS OF WASPS IN WALL VOIDS:

To Control Wasp nests in wall voids only, it is generally advisable to treat wasp nests in the evening when insects are less active and have returned to the nest. Apply 0.25-0.5 grams of DRIONE INSECTICIDE DUST per average size nest. Void application may be made through the indoor or outdoor surface of the wall. To ensure adequate control of wasps in larger nests apply 1.0 - 2.0 g of DRIONE INSECTICIDE DUST per nest. Dust nest and entrance and surrounding areas where insects alight. Nests in wall voids can be located by listening with your ear against the wall. Drill a hole in the area, blow dust in, and reseal. For best results check nest carefully one or two days after treatment to ensure complete kill, then remove and destroy nest to prevent emergence of newly hatched insects. If removal is not feasible, retreat the nest after 7 days if necessary. Care should be taken when treating overhead nests so that neither the product nor the nest falls on people standing below.

LIMITED OUTDOOR USE ON THE EXTERIOR SURFACES OF STRUCTURES

TREATMENTS: Limited to Spot Treatment and Crack and Crevice

Treatment Only. To control Ants, Cockroaches, Silverfish, Fleas, Spiders and Crickets: Apply as spot treatment at a rate of 60 grams per 10 square metres or crack and crevice treatment to the exterior surfaces of listed structures such as around windows and doors and other points of entry, under eavestroughs, garages, in enclosed crawl spaces, junction boxes or switch boxes, conduits and trash containers.

STORAGE:

Store this product away from food or feed.

DISPOSAL:

1. Thoroughly empty the contents of the container into the application device.
2. Make the empty container unsuitable for further use.
3. Dispose of the container in accordance with provincial requirements.
4. For information on disposal of unused, unwanted product, contact the manufacturer or the provincial regulatory agency. Contact the manufacturer and the provincial regulatory agency in case of a spill, and for clean-up of spills.

NOTICE TO USER:

This Pest control product is to be used only in accordance with the directions on the label. It is an offense under the PEST CONTROL PRODUCTS ACT to use this product in a way that is inconsistent with the directions on the label.

DRIONE® is a registered trademark of 2022 Environmental Science CA.

DRIONE® INSECTICIDE EN POUDRE

COMMERCIAL

INSECTICIDE EN POUDRE POUR UN USAGE À L'INTÉRIEUR ET UN USAGE RESTREINT À L'EXTÉRIEUR SUR LES SURFACES EXTERNES DES STRUCTURES ÉNUMÉRÉES

Pour la suppression des fourmis, blattes, punaises des lits, lépismes argentés, puces, araignées, grillons et guêpes

PRINCIPE ACTIF:

Pyréthrines.....1 %
Butoxyde de pipéronyle technique.....9,7 %
Gel de silice amorphe40 %

N° D'HOMOLOGATION 15255 – LOI SUR LES PRODUITS ANTIPARASITAIRES

LIRE L'ÉTIQUETTE ET LE LIVRET AVANT L'EMPLOI

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

CONTENU NET : 400 g – 54,20 kg

2022 Environmental Science CA Inc.
137 Glasgow Street, Suite 210, Unit 111,
Kitchener, Ontario,
N2G 4X8

Renseignements sur le produit: 1-888-283-6847
<https://www.ca.envu.com>

En cas de déversement, d'empoisonnement ou d'incendie, composer le numéro
1-800-334-7577 (24 heures par jour)

PREMIERS SOINS

En cas d'ingestion: Appeler un centre antipoison ou un médecin immédiatement pour obtenir des conseils sur le traitement. Ne pas faire vomir à moins d'avoir reçu le conseil de procéder ainsi par le centre antipoison ou le médecin. Ne donner **aucun** liquide à la personne. Ne rien administrer par la bouche à une personne inconsciente.

En cas de contact avec la peau ou les vêtements : Enlever tous les vêtements contaminés. Rincer immédiatement la peau à grande eau pendant 15 à 20 minutes. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.

En cas d'inhalation : Déplacer la personne vers une source d'air frais. Si la personne ne respire pas, appeler le 911 ou une ambulance, puis pratiquer la respiration artificielle, de préférence le bouche-à-bouche, si possible. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.

En cas de contact avec les yeux: Garder les paupières écartées et rincer doucement et lentement avec de l'eau pendant 15 à 20 minutes. Le cas échéant, retirer les lentilles cornéennes au bout de 5 minutes et continuer de rincer l'œil. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.

Emporter le contenant, l'étiquette ou prendre note du nom du produit et de son numéro d'enregistrement lorsqu'on cherche à obtenir une aide médicale

RENSEIGNEMENTS TOXICOLOGIQUES: Traiter selon les symptômes. Contient un distillat du pétrole. Le vomissement peut causer une pneumonie par aspiration.

MISES EN GARDE

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. Nocif en cas d'ingestion. Éviter le contact avec la peau et éviter d'inhaler la poudre.

Porter une chemise à manches longues, un pantalon long, des gants résistant aux produits chimiques, des chaussettes et des chaussures pendant le mélange, le chargement, l'application, le nettoyage et les réparations. Lorsqu'utilisé une poudreuse mécanique, porter un appareil de protection respiratoire avec cartouche pour vapeurs organiques approuvé par le NIOSH avec un préfiltre approuvé pour les pesticides ou un appareil de protection respiratoire avec boîte filtrante approuvé par le NIOSH approuvé pour les pesticides pendant le mélange, le chargement et l'application. Pour tous les autres types d'équipement d'épandage de poudre, porter un respirateur à masque filtrant N95 (minimum) approuvé par le NIOSH (masque antipoussière) qui est correctement ajusté, pendant le mélange, le chargement et l'application.

Se référer au livret pour la liste complète des précautions.

MISES EN GARDE ENVIRONNEMENTALES

Ce produit est toxique pour les poissons. Tenir loin des lacs, des cours d'eau ou des étangs. Ne pas appliquer lorsqu'il y a un risque de ruissellement. Ne pas appliquer lorsque les conditions météorologiques favorisent la dérive à partir des zones traitées. Ne pas contaminer l'eau en nettoyant l'équipement ou en éliminant les déchets.

ENTREPOSAGE

Entreposer ce produit loin de la nourriture de consommation humaine ou animale.

ÉLIMINATION

1. Bien vider le contenant dans le système de distribution.
2. Rendre le contenant inutilisable.
3. Éliminer le contenant conformément à la réglementation provinciale.
4. Pour tout renseignement concernant l'élimination des produits non utilisés ou dont on veut se départir, s'adresser au fabricant ou à l'organisme de réglementation provincial. S'adresser également à eux en cas de déversement ainsi que pour le nettoyage des déversements.

AVIS À L'UTILISATEUR: Ce produit antiparasitaire doit être employé strictement selon le mode d'emploi qui figure sur la présente étiquette. L'emploi non conforme à ce mode d'emploi constitue une infraction à la *Loi sur les produits antiparasitaires*.

DRIONE[®] est une marque déposée de 2022 Environmental Science CA.

DRIONE® INSECTICIDE EN POUDRE

COMMERCIAL

INSECTICIDE EN POUDRE POUR UN USAGE À L'INTÉRIEUR ET UN USAGE RESTREINT À L'EXTÉRIEUR SUR LES SURFACES EXTERNES DES STRUCTURES ÉNUMÉRÉES

Pour la suppression des fourmis, blattes, punaises des lits, lépismes argentés, puces, araignées, grillons et guêpes

PRINCIPE ACTIF:

Pyréthrine.....	1 %
Butoxyde de pipéronyle technique.....	9,7 %
Gel de silice amorphe	40 %

N° D'HOMOLOGATION 15255 – LOI SUR LES PRODUITS ANTIPARASITAIRES
LIRE L'ÉTIQUETTE ET LE LIVRET AVANT L'EMPLOI

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

CONTENU NET : 400 g – 54,20 kg

2022 Environmental Science CA Inc.
137 Glasgow Street, Suite 210, Unit 111,
Kitchener, Ontario,
N2G 4X8

Renseignements sur le produit: 1-888-283-6847
<https://www.ca.envu.com>

En cas de déversement, d'empoisonnement ou d'incendie, composer le numéro
1-800-334-7577 (24 heures par jour)

PREMIERS SOINS

En cas d'ingestion: Appeler un centre antipoison ou un médecin immédiatement pour obtenir des conseils sur le traitement. Ne pas faire vomir à moins d'avoir reçu le conseil de procéder ainsi par le centre antipoison ou le médecin. Ne donner **aucun** liquide à la personne. Ne rien administrer par la bouche à une personne inconsciente.

En cas de contact avec la peau ou les vêtements: Enlever tous les vêtements contaminés. Rincer immédiatement la peau à grande eau pendant 15 à 20 minutes. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.

En cas d'inhalation: Déplacer la personne vers une source d'air frais. Si la personne ne respire pas, appeler le 911 ou une ambulance, puis pratiquer la respiration artificielle, de préférence le bouche-à-bouche, si possible. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.

En cas de contact avec les yeux: Garder les paupières écartées et rincer doucement et lentement avec de l'eau pendant 15 à 20 minutes. Le cas échéant, retirer les lentilles cornéennes au bout de 5 minutes et continuer de rincer l'oeil. Appeler un centre antipoison ou un médecin pour obtenir des conseils sur le traitement.

Emporter le contenant, l'étiquette ou prendre note du nom du produit et de son numéro d'enregistrement lorsqu'on cherche à obtenir une aide médicale

RENSEIGNEMENTS TOXICOLOGIQUES: Traiter selon les symptômes. Contient un distillat du pétrole. Le vomissement peut causer une pneumonie par aspiration.

MISES EN GARDE

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. Nocif en cas d'ingestion. Éviter le contact avec la peau et éviter d'inhaler la poudre.

Porter une chemise à manches longues, un pantalon long, des gants résistant aux produits chimiques, des chaussettes et des chaussures pendant le mélange, le chargement, l'application, le nettoyage et les réparations. Lorsqu'utilisé une poudreuse mécanique, porter un appareil de protection respiratoire avec cartouche pour vapeurs organiques approuvé par le NIOSH avec un préfiltre approuvé pour les pesticides ou un appareil de protection respiratoire avec boîte filtrante approuvé par le NIOSH approuvé pour les pesticides pendant le mélange, le chargement et l'application. Pour tous les autres types d'équipement d'épandage de poudre, porter un respirateur à masque filtrant N95 (minimum) approuvé par le NIOSH (masque antipoussière) qui est correctement ajusté, pendant le mélange, le chargement et l'application.

NE PAS pulvériser les zones surplombantes ou utiliser dans les espaces confinés sans protection respiratoire et oculaire appropriée.

NE PAS appliquer en présence des personnes ou des animaux de compagnie. NE PAS permettre aux personnes ou aux animaux domestiques de pénétrer dans les sites traités avant que le produit pulvérisé n'ait séché.

EMPÊCHER laisser les poussières de se déposées sur les surfaces non ciblées. Ne pas contaminer les aliments ou les équipements de traitement alimentaire. Couvrir ou enlever tous les aliments. Couvrir toutes les surfaces, équipement et ustensiles de traitement alimentaire ou bien les laver après le traitement.

Après l'application, aérer les zones traitées en ouvrant les fenêtres et les portes ou, au besoin, en utilisant des ventilateurs pour faciliter la circulation d'air. Un échangeur d'air ou un système de ventilation, dont la mise en marche a été vérifiée, peut également être utilisé.

MISES EN GARDE ENVIRONNEMENTALES

Ce produit est toxique pour les poissons. Tenir loin des lacs, des cours d'eau ou des étangs. Ne pas appliquer lorsqu'il y a un risque de ruissellement. Ne pas appliquer lorsque les conditions météorologiques favorisent la dérive à partir des zones traitées. Ne pas contaminer l'eau en nettoyant l'équipement ou en éliminant les déchets.

MODE D'EMPLOI

Ce produit est une poudre finement moulue qui allie la puissance de contrôle et d'élimination des pyréthrinés et du butoxyde de pipéronyle à la puissance de déshydratation et d'attrition thermique de l'hydrogel.

Il est relativement inodore et ne tache pas et peut être utilisé, conformément au mode d'emploi, dans les résidences, les institutions, les restaurants, les magasins, les hôtels/motels, les écoles, les hôpitaux, les bureaux, les usines (transformation alimentaire et de boissons), les entrepôts, les pâtisseries, les supermarchés, les théâtres, les remorques de camions et les wagons de chemin de fer. Lorsqu'il est utilisé selon le mode d'emploi, il élimine efficacement les insectes tels que fourmis, blattes, lépismes argentés, punaises des lits, puces, araignées, grillons et guêpes. NE PAS effectuer de nouveau traitement avant au moins 7 jours. NE PAS faire plus de 23 traitements par année.

COMMENT APPLIQUER

Traitement généralisé à l'intérieur : Traitement généralisé à l'intérieur consiste à appliquer un produit sur de vastes surfaces à l'intérieur d'une structure. Par exemple : murs, planchers, plafonds, parois intérieures des fondations, vides sanitaires.

Traitement de périmètre à l'intérieur : Application d'un produit à l'intérieur en bande étroite d'une largeur inférieure à 0,3 m le long du périmètre d'une pièce, sur les plinthes et les jonctions murs-plancher ou murs-plafond, et autour des cadrages des portes et des fenêtres.

Traitement des fissures et des crevasses : Application directe d'un produit dans les petites ouvertures qui s'observent à la surface d'une structure. Il ne comprend pas le traitement des surfaces exposées. Les ouvertures étroites se trouvent généralement à l'emplacement des joints de dilatation, aux points d'entrée des services publics et le long des plinthes et des moulures.

Traitement localisé : Application localisée d'un produit sur une superficie qui n'est pas plus grand que 0,2 m². Les sites des traitements localisés ne doivent pas se toucher. La surface totale des traitements localisés doit être inférieure à 10 % de la superficie totale d'une pièce.

Traitement des cavités : Application d'un produit dans les espaces vides et inaccessibles à l'intérieur d'une structure, comme les parois creuses et les plafonds suspendus.

Traitement de mobilier : Traitement de mobilier est limité aux matelas et sommiers, cadres de lit, encadrements. Un traitement généralisé couvre une grande portion ou toute la surface des articles indiqués. Traitement localisé est une application sur une surface inférieure à 10 % de la totalité de l'article traité. Un traitement des fissures et des crevasses est une application aux points de jonction d'un article. Traitement du capitonnage et/ou des coutures est une application à la jonction de deux ou de plusieurs pièces de tissu cousues ensemble ainsi que sur les garnitures décoratives (p.ex. les boutons). Traitement dans les vides : Pour les espaces vides inaccessibles des articles. Par exemple, à l'intérieur d'une housse anti-poussière, sous les meubles ou dans les pattes creuses de mobilier.

APPLICATIONS DANS LES ZONES ALIMENTAIRES ET LES ÉTABLISSEMENTS DE MANIPULATION D'ALIMENTS:

Usines de transformation alimentaire et entrepôts, pâtisseries, usines de boissons, restaurants, supermarchés, hôtels, motels, hôpitaux et écoles – Limité au traitement des fissures et crevasses: à l'aide d'une saupoudreuse souple ou tout autre équipement approprié, appliquer une petite quantité de produit directement dans les fissures et crevasses telles que les joints d'expansion entre les différents éléments d'une construction, entre la base d'un équipement et le plancher, sur les murs, dans le châssis d'un moteur, les boîtiers de raccordement ou les boîtiers d'interrupteurs, dans les conduites ou les pattes d'équipement creux où se cachent blattes, fourmis, lépismes argentés, araignées et grillons. NE PAS laisser les poussières de se déposées sur les surfaces non ciblées ou et de faire en sorte que le produit ne se retrouve pas dans l'air ambiant. Éviter de contaminer les aliments et les surfaces de transformation des

aliments. Couvrir ou enlever tous les aliments. Couvrir toutes les surfaces, équipement et ustensiles de traitement alimentaire ou bien les laver après le traitement.

MIS À PART LE TRAITEMENT DES FISSURES ET CREVASSES, IL EST INTERDIT D'APPLIQUER CE PRODUIT DANS DES ZONES ALIMENTAIRES ET DANS LES ÉTABLISSEMENT DE MANIPULATION D'ALIMENTS.

ZONES NON ALIMENTAIRES:

Résidences, institutions, hôpitaux, immeubles à bureaux, hôtels, motels, salles de cinéma et de théâtre, écoles, remorques de camions et wagons de chemins de fer:

Pour éliminer les fourmis, blattes, punaises des lits, lépismes argentés, puces, araignées et grillons dans les zones non alimentaires, y compris les zones réservées aux animaux, distribuer Drione à raison de 60 grammes aux 10 mètres carrés de surface. Appliquer en une pellicule continue visible sous et derrière les cuisinières, les réfrigérateurs et les appareils électroménagers. Pulvériser sur, autour et derrière les moulures, les tablettes, les plinthes, les orifices de tuyaux, les fissures, les crevasses et les autres endroits où se trouvent et pourraient se cacher ces insectes. Dans le cas des infestations graves, appliquer Drione sous et derrière les armoires et sur les murs, dans les vides sanitaires et dans les greniers, à raison de 500 grammes aux 100 mètres carrés de surface.

Punaises des lits: Démontez le lit. Saupoudrez dans les joints et les coulisses du cadre de lit. S'assurer de bien saupoudrer l'intérieur des structures et des tubes creux. Le matelas doit être saupoudré, en particulier les capitons, les plis et les bordures. Traiter également les moulures des cadres ainsi que toutes les fissures et crevasses de la chambre.

LES INSTRUCTIONS SPÉCIFIQUES AUX NIDS DE GUÊPES DANS LES CAVITÉS DES MURS

Pour supprimer les nids de guêpes dans les cavités des murs, il est généralement recommandé de traiter les nids de guêpes en soirée, lorsque les insectes sont moins actifs et doivent retourner au nid. Appliquer l'INSECTICIDE EN POUDRE DRIONE à raison de 0,25 à 0,5 gramme par nid de taille moyenne. Les traitements des cavités peuvent être faites à travers de la surface intérieure ou extérieure du mur. Pour assurer la suppression appropriée des guêpes dans les nids de plus grande taille, appliquer l'INSECTICIDE EN POUDRE DRIONE à raison de 1,0 à 2,0 g par nid. Saupoudrez le nid et l'entrée ainsi que les zones avoisinantes où les insectes se posent. On peut déterminer l'emplacement des nids dans les murs vides en posant l'oreille contre le mur. Percer un trou dans la zone du nid, souffler de la poudre à l'intérieur et sceller le trou. Pour des résultats optimaux, vérifier prudemment les nids un ou deux jours après le traitement, pour s'assurer d'avoir éliminé toutes les guêpes, puis enlever et détruire le nid pour prévenir l'éclosion de nouveaux œufs de guêpes. S'il n'est pas possible d'enlever le nid, le traiter de nouveau après 7 jours, au besoin. Lors du traitement des nids situés en hauteur, prendre les précautions requises pour que le produit ou le nid ne tombe pas sur les personnes en dessous.

USAGE RESTREINT À L'EXTÉRIEUR SUR LES SURFACES EXTERNES DES STRUCTURES

TRAITEMENTS : Limité au traitements localisés et traitements des fissures et crevasses seulement. Pour supprimer les fourmis, les blattes, les lépismes argentés, les puces, les araignées et les grillons : Appliquer des traitements localisés à un taux de 60 grammes par 10 mètres carré ou des traitements des fissures et crevasses aux surfaces externes des structures énumérées comme autour des fenêtres et des portes et les autres points d'entrées, sous les gouttières et dans les garages, les vides sanitaires, les boîtiers de raccordement ou les boîtiers d'interrupteurs, dans les conduites et les poubelles.

ENTREPOSAGE

Entreposer ce produit loin de la nourriture de consommation humaine ou animale.

ÉLIMINATION:

1. Bien vider le contenant dans le système de distribution.
2. Rendre le contenant inutilisable.
3. Éliminer le contenant conformément à la réglementation provinciale.
4. Pour tout renseignement concernant l'élimination des produits non utilisés ou dont on veut se départir, s'adresser au fabricant ou à l'organisme de réglementation provincial. S'adresser également à eux en cas de déversement ainsi que pour le nettoyage des déversements.

AVIS À L'UTILISATEUR: Ce produit antiparasitaire doit être employé strictement selon le mode d'emploi qui figure sur la présente étiquette. L'emploi non conforme à ce mode d'emploi constitue une infraction à la *Loi sur les produits antiparasitaires*.

DRIONE[®] est une marque déposée de 2022 Environmental Science CA.